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en Westerterp (Afwezig z i j n de m i n i s t e r s 
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A d j u n c t - s e c r e t a r i s : mr.M.V.van Ginkel 

1. Notulen van de vergadering van 11 oktober 1976 
(nr.7701 en 7701b) 

Aangehouden t o t de volgende vergadering 

2. Mededelingen 

Zie punt 23. 
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M i n i s t e r Van der Stoel z a l met mini s t e r 
Van der Stee contact opnemen over de landbouwraad 
met het oog op de extra-raadsvergadering van komen
de vrijdagavond. Spreker maakt zich zorgen over de 
Br i t s e o p s t e l l i n g die w a a r s c h i j n l i j k mede wordt be
paald door het v e r l i e s dat Groot-Brittannie i n het 
v i s s e r i j c o n f l i c t met IJsland heeft geleden. 

De raad komt t o t de volgende conclusie: 
Tijdens een extra-vergadering van de algemene 
EEG-raad van mi n i s t e r s op vrijdagavond 29 oktober 
1976 zal worden geprobeerd voor de visserijproblemen 
die o.a. worden opgeroepen door de nieuwe 200-mijls-
zone, t o t een gemeenschappelijke oplossing t e komen; 
m i n i s t e r Van der Stoel z a l nog nader overleg plegen 
met m i n i s t e r Van der Stee, mede met het oog op de 
landbouwraad van 2 6 oktober 1976. 

4 f . Verslag van de energieraad van de Europese 
Gemeenschap 

M i n i s t e r Lubbers d e e l t mede dat i n de 
energieraad door de l i d s t a t e n met waardering i s ge
sproken over een document van het l i d van de 
Europese Commissie Simonet. De raad h e e f t aanvaard 
dat een communautair energiebeleid kan worden ont
wikkeld volgens de door Simonet aangegeven l i j n e n . 
I n december 1976 zal een vergadering worden belegd 
t e r b e k r a c h t i g i n g van de technische u i t w e r k i n g . De 
volgorde van het entameren van proje c t e n z a l nu n i e t 
meer worden bepaald door de mate van het p o l i t i e k e 
belang, doch door de stand van de technische voorbe
r e i d i n g van zaken. Tijdens de besprekingen werd het 
spreker d u i d e l i j k dat van B r i t s e z i j d e wordt g e t w i j 
f e l d aan de Franse o p s t e l l i n g ten aanzien van de 
minimumgarantieprijs van petroleum. Spreker kon het 
B r i t s e standpunt aanvoelen, omdat de Fransen l i e t e n 
b l i j k e n geen ruimte t e hebben om daarover d u i d e l i j k e r 
t e z i j n . Misschien moet aan het beginsel van minimum
g a r a n t i e p r i j z e n t i j d e n s een komende Europese Raad 
aandacht worden geschonken. 

S t a a t s s e c r e t a r i s B r i n k h o r s t vraagt zi c h 
af waarom de B r i t t e n hechten aan een herbevestiging 
van d i t beginsel. De minimumgarantieprijs i s i n d e r t i j d 
aanvaard om a l s een soort vangnet t e fungeren. De o l i e 
p r i j s l i g t nu evenwel op een zeer veel hoger niveau. 
Het l i j k t spreker ongewenst deze kwestie opnieuw i n 
de Europese Raad aan de orde t e s t e l l e n . 
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M i n i s t e r Van der St o e l brengt naar voren dat 
deze kwestie met name i n dc Verenigde Staten opnieuw 
i n d i s c u s s i e i s gebracht. H i j verwacht evenwel dat men 
na de p r e s i d e n t s v e r k i e z i n g e n d i t onderwerp weer z a l 
l a t e n r u s t e n . Overigens i s de min i m u m g a r a n t i e p r i j s 
door de t i j d e n heen i n de Verenigde Staten zeer omstre
den geweest. 

M i n i s t e r Lubbers h e r i n n e r t eraan dat F r a n k r i j k 
geen l i d i s van het i n t e r n a t i o n a a l energieagentschap, 
doch dat voor de m i n i m u m g a r a n t i e p r i j s wel de Franse 
medewerking nodig i s vanwege de open Europese markt. 
Van B r i t s e z i j d e wordt g e s t e l d dat t i j d e n s de top c o n f e 
r e n t i e i n Rome afspraken z i j n gemaakt d i e door de 
Fransen n i e t zouden worden nageleefd. 

g. V e r s l a g van de onderzoekraad 

S t a a t s s e c r e t a r i s B r i n k h o r s t d e e l t mede de 
v o r i g e dag met m i n i s t e r T r i p de onderzoekraad t e hebben 
bijgewoond w a a r b i j o.a. over de gemeenschappelijke p r o 
j e c t e n t e I s p r a en Pe t t e n i s gesproken. Met het gemeen
s c h a p p e l i j k e kernfusieprogramma JET i s t o t b e i d e r verba
z i n g voortgang gemaakt; h a l f november mag de a f r o n d i n g 
van de b e s l u i t v o r m i n g t e n aanzien van d i t b e l a n g r i j k e 
p r o j e c t worden verwacht. 

h. De h a r m o n i s a t i e van de o m z e t b e l a s t i n g t e n behoeve 
van v o l t o o i i n g van de e i g e n - m i d d e l e n v o o r z i e n i n g 
voor de EEG 

M i n i s t e r Duisenberg d e e l t mede dat deze week 
i n de EEG-raad van m i n i s t e r s over de zesde BTW-richt-
l i j n i s gesproken. D a a r b i j werd het d u i d e l i j k d a t w i l 
men op 1 j a n u a r i 1978 h e t e i g e n - m i d d e l e n b e s l u i t voor 
de EEG i n we r k i n g l a t e n t r e d e n , s n e l moet worden ge
werk t aan de aanpassing van de n a t i o n a l e wetgeving, 
waarmee een j a a r z a l z i j n gemoeid. H a l f december z a l 
h i e r o p nader i n een e x t r a - v e r g a d e r i n g worden ingegaan. 
Overigens werd de v o r i g e dag t e r z a k e voor het e e r s t 
sinds lange t i j d weer b e l a n g r i j k e v o o r u i t g a n g geboekt. 


